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COMISSIÓ D'URBANISME, PARCS I JARDINS, ESPAIS NATURALS I MILLORA
CLIMÀTICA

COMISIÓN DE URBANISMO, PARQUES Y JARDINES, ESPACIOS NATURALES
Y MEJORA CLIMÁTICA

SESSIÓ / SESIÓN ORDINÀRIA / ORDINARIA

DATA / FECHA 21 de febrer de 2024 / 21 de febrero de 2024 HORA 09:30

ORDE DEL DIA - EXTRACTE ACORDS / ORDEN DEL DÍA - EXTRACTO ACUERDOS

NÚM. ASSUMPTE / ASUNTO

SECRETARIA. SECRETARÍA.

1 Lectura i aprovació, si és el cas, de l’Acta de la sessió
anterior de data 24 de gener de 2024. Aprovat

Lectura y aprobación, en su caso, del Acta de la sesión
anterior de fecha 24 de enero de 2024. Aprobado

ESTUDI I DICTAMEN D’ASSUMPTES. ESTUDIO Y DICTAMEN DE ASUNTOS.

DIRECCIÓ GENERAL D'URBANISME. SERVICI DE
PLANEJAMENT.

DIRECCIÓN GENERAL DE URBANISMO. SERVICIO
DE PLANEAMIENTO.

2 Proposa declarar la improcedència de sol·licitar a la
Conselleria de Medi Ambient, Aigua, Infraestructures i
Territori la declaració d'Enclavament de Recuperació
d'Horta per a la parcel·la situada en Cases de Bàrcena
(València). (Núm. expedient E-03001-2021-000068-00) 
Aprovat

Propone declarar la improcedencia de solicitar a la
Conselleria de Medio Ambiente, Agua, Infraestructuras y
Territorio la declaración de Enclave de Recuperación de
Huerta para la parcela sita en Casas de Bárcena
(Valencia). (Núm. expediente E-03001-2021-000068-00) 
Aprobado

3 Proposa declarar la improcedència de sol·licitar a la
Conselleria de Medi Ambient, Aigua, Infraestructures i
Territori la declaració d'Enclavament de Recuperació
d'Horta per als terrenys denominats com a enclavament
46250-28 en el Pla d'Ordenació i Dinamització de l'Horta
de València. (Núm. expedient E-03001-2023-000439-00)
Aprovat

Propone declarar la improcedencia de solicitar a la
Conselleria de Medio Ambiente, Agua, Infraestructuras y
Territorio la declaración de Enclave de Recuperación de
Huerta para los terrenos denominados como enclave
46250-28 en el Plan de Ordenación y Dinamización de la
Huerta de Valencia. (Núm. expediente
E-03001-2023-000439-00) Aprobado

4 Proposa emetre dictamen favorable a la proposta de
Modificació Puntual del Catàleg Estructural de Béns i
Espais Protegits de Naturalesa Urbana de València per a
la incorporació de la fitxa de protecció BRL "Faro Històric
del Port de València". (Núm. expedient
E-03001-2022-000287-00) Aprovat

Propone emitir dictamen favorable a la propuesta de
Modificación Puntual del Catálogo Estructural de Bienes
y Espacios Protegidos de Naturaleza Urbana de València
para la incorporación de la ficha de protección BRL "Faro
Histórico del Puerto de València". (Núm. expediente
E-03001-2022-000287-00) Aprobado

DIRECCIÓ GENERAL D'URBANISME. SERVICI
D'ASSESSORAMENT URBANÍSTIC I PROGRAMACIÓ.

DIRECCIÓN GENERAL DE URBANISMO. SERVICIO
DE ASESORAMIENTO URBANÍSTICO Y
PROGRAMACIÓN.

5 Proposa l'actualització de l'estimació de càrregues del
Programa d'Actuació Integrada de la Unitat d'Execució
Única del Sector PRR-7 “Malilla Sud”. (Núm. expedient
E-03003-2023-000014-00) Aprovat

Propone la actualización de la estimación de cargas del
Programa de Actuación Integrada de la Unidad de
Ejecución Única del Sector PRR-7 “Malilla Sur”. (Núm.
expediente E-03003-2023-000014-00) Aprobado

SERVICI DE JARDINERIA SOSTENIBLE. SERVICIO DE JARDINERÍA SOSTENIBLE.

6 Proposa autoritzar la mercantil Her Ahlding Habitat
Ecología y Restauración Ambiental, S.L. a la mínima

Propone autorizar a la mercantil Her Ahlding Habitat
Ecología y Restauración Ambiental, S.L. a la mínima
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afecció a l'exemplar de Ficus Macrophylla Monumental,
situat en la plaça d'Alfons el Magnànim (Parterre), a
conseqüència dels sondejos que siguen autoritzats pel
servici competent. (Núm. expedient
E-04001-2022-000478-00) Aprovat

afección al ejemplar de Ficus Macrophylla Monumental,
situado en la plaza de Alfonso el Magnánimo (Parterre),
como consecuencia de los sondeos que sean
autorizados por el servicio competente. (Núm.
expediente E-04001-2022-000478-00) Aprobado

SEGUIMENT DE LA GESTIÓ D’ALTRES ÒRGANS. SEGUIMIENTO DE LA GESTIÓN DE OTROS
ÓRGANOS.

MOCIONS. MOCIONES.

7 Sra. Robles, sobre conveni de col·laboració amb el
València Club de Futbol. (Núm. expedient
O-89COM-2024-000010-00) Aprovada proposta
alternativa

Sra. Robles, sobre convenio de colaboración con el
Valencia Club de Fútbol. (Núm. expediente
O-89COM-2024-000010-00) Aprobada propuesta
alternativa

8 Sra. Gómez, sobre creació d'una xarxa de control del
soroll i la contaminació atmosfèrica. (Núm. expedient
O-89SOC-2024-000014-00) Rebutjat

Sra. Gómez, sobre creación de una red de control del
ruido y la contaminación atmosférica. (Núm. expediente
O-89SOC-2024-000014-00) Rechazado

9 Sr. Campillo, sobre Pla de Millora Urbanística i de la
Infraestructura Verda de la Fontsanta. (Núm. expedient
O-89COM-2024-000010-00) Aprovada proposta
alternativa

Sr. Campillo, sobre Plan de Mejora Urbanística y de la
Infraestructura Verde de la Fontsanta. (Núm. expediente
O-89COM-2024-000010-00) Aprobada propuesta
alternativa

10 Sra. Gómez, sobre Blocs Portuaris.. (Núm. expedient
O-89SOC-2024-000015-00) Aprovat

Sra. Gómez, sobre Bloques Portuarios. (Núm.
expediente O-89SOC-2024-000015-00) Aprobado

PREGUNTES. PREGUNTAS.

11 Sra. Robles, sobre expedients d'inspecció d'apartaments
turístics. (Núm. expedient O-89COM-2024-000010-00) 
Contestada

Sra. Robles, sobre expedientes de inspección de
apartamentos turísticos. (Núm. expediente
O-89COM-2024-000010-00) Contestada

12 Sra. Robles, sobre advertiment de l'Agència Valenciana
Antifrau. (Núm. expedient O-89COM-2024-000010-00) 
Contestada

Sra. Robles, sobre advertencia de la Agencia Valenciana
Ant i f raude. (Núm. expediente
O-89COM-2024-000010-00) Contestada

13 Sra. Robles, sobre PAI Benimaclet. (Núm. expedient
O-89COM-2024-000010-00) Contestada

Sra. Robles, sobre PAI Benimaclet. (Núm. expediente
O-89COM-2024-000010-00) Contestada

14 Sr. Campillo, sobre metres cúbics d'aigua usada per la
xarxa de baixa pressió. (Núm. expedient
O-89COM-2024-000010-00) Contestada

Sr. Campillo, sobre metros cúbicos de agua usada por la
red de baja presión. (Núm. expediente
O-89COM-2024-000010-00) Contestada

15 Sr. Campillo, sobre reforma del parc infantil de la plaça
Murcia en la Fontsanta. (Núm. expedient
O-89COM-2024-000010-00) Contestada

Sr. Campillo, sobre reforma del parque infantil de la
plaza Murcia en la Fontsanta. (Núm. expediente
O-89COM-2024-000010-00) Contestada

16 Sr. Campillo, sobre reparació del camí d'accés a
l'església en la plaça Murcia de la Fontsanta. (Núm.
expedient O-89COM-2024-000010-00) Contestada

Sr. Campillo, sobre reparación del camino de acceso a la
iglesia en la plaza Murcia de la Fontsanta. (Núm.
expediente O-89COM-2024-000010-00) Contestada

17 Sra. Gómez, sobre expedients de llicència presentats
amb ECUV o OCA. (Núm. expedient
O-89SOC-2024-000014-00) Contestada

Sra. Gómez, sobre expedientes de licencia presentados
con ECUV u OCA. (Núm. expediente
O-89SOC-2024-000014-00) Contestada

18 Sra. Gómez, sobre dispositius de neteja. (Núm.
expedient O-89SOC-2024-000014-00) Contestada

Sra. Gómez, sobre dispositivos de limpieza. (Núm.
expediente O-89SOC-2024-000014-00) Contestada

19 Sra. Gómez, sobre apartaments turístics. (Núm. Sra. Gómez, sobre apartamentos turísticos. (Núm.
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expedient O-89SOC-2024-000014-00) Contestada expediente O-89SOC-2024-000014-00) Contestada

PRECS I PREGUNTES. RUEGOS Y PREGUNTAS.

20 En l’apartat de Precs i Preguntes, el Sr. Campillo
pregunta com va la tramitació del PAI Riu Miño, en el
qual ja va finalitzar l'avaluació ambiental. Contestada

En el apartado de Ruegos y Preguntas, el Sr. Campillo
pregunta cómo va la tramitación del PAI Río Miño, en el
que ya finalizó la evaluación ambiental. Contestada

21 En l’apartat de Precs i Preguntes, el Sr. Campillo
pregunta què succeïx amb el PAI del Parc d'Enginyers,
que pel que sembla està paralitzat, i sol·licita informació
sobre aquest tema. Contestada

En el apartado de Ruegos y Preguntas, el Sr. Campillo
pregunta qué sucede con el PAI del Parque de
Ingenieros, que al parecer está paralizado, y solicita
información al respecto. Contestada

22 En l’apartat de Precs i Preguntes, el Sr. Campillo
pregunta en quina situació es troba l'altre PAI d'esta
zona, el del Parc d'Artilleria. Contestada

En el apartado de Ruegos y Preguntas, el Sr. Campillo
pregunta en qué situación se encuentra el otro PAI de
esta zona, el del Parque de Artillería. Contestada

23 En l’apartat de Precs i Preguntes, el Sr. Campillo indica
que com a anterior Delegat va deixar elaborat i preparat
per a licitar un projecte per a l'execució de la Mitjana de
la Gran Via Germanies, molt necessari perquè esta via
és una carretera urbana amb alta contaminació acústica,
i no l'ha vist reflectit en els pressupostos de 2024, per la
qual cosa prega que s'habilite crèdit. Quedar
assabentat

En el apartado de Ruegos y Preguntas, el Sr. Campillo
indica que como anterior Delegado dejó elaborado y
preparado para licitar un proyecto para la ejecución de la
Mediana de la Gran Vía Germanías, muy necesario
porque esta vía es una carretera urbana con alta
contaminación acústica, y no lo ha visto reflejado en los
presupuestos de 2024, por lo que ruega que se habilite
crédito. Quedar enterado

24 En l’apartat de Precs i Preguntes, la Sra. Valía pregunta
per la retirada de les oliveres del carrer Miquelet. 
Contestada

En el apartado de Ruegos y Preguntas, la Sra. Valía
pregunta por la retirada de los olivos de la calle
Miguelete. Contestada

25 En l’apartat de Precs i Preguntes, la Sra. Gómez
pregunta per què no han començat les obres de
reurbanització del mercat de Torrefiel, que estan
adjudicades. Contestada

En el apartado de Ruegos y Preguntas, la Sra. Gómez
pregunta por qué no han empezado las obras de
reurbanización del mercado de Torrefiel, que están
adjudicadas. Contestada

26 En l’apartat de Precs i Preguntes, la Sra. Gómez
pregunta per la retirada de l'estàtua d'Antonio Ballester,
que ha estat en parador ignorat durant onze dies, i
sembla que l'orde la va donar la Gerent d’AUMSA. No
contestada

En el apartado de Ruegos y Preguntas, la Sra. Gómez
pregunta por la retirada de la estatua de Antonio
Ballester, que ha estado en paradero desconocido
durante once días, y parece que la orden la dio la
Gerente de AUMSA. No contestada

27 En l’apartat de Precs i Preguntes, la Sra. Gómez
pregunta per què no s'ha adjudicat la redacció del
Màster Pla del Corredor Verd. Contestada

En el apartado de Ruegos y Preguntas, la Sra. Gómez
pregunta por qué no se ha adjudicado la redacción del
Máster Plan del Corredor Verde. Contestada

28 En l’apartat de Precs i Preguntes, la Sra. Robles indica
que ha passat un mes des de l'anterior sessió d'esta
Comissió i pregunta si s'han produït les reunions que es
van acordar amb els inquilins d’AUMSA. Contestada

En el apartado de Ruegos y Preguntas, la Sra. Robles
indica que ha pasado un mes desde anterior sesión de
esta Comisión y pregunta si se han producido las
reuniones que se acordaron con los inquilinos de
AUMSA. Contestada

29 En l’apartat de Precs i Preguntes, la Sra. Robles indica
que el 13 de desembre passat el Regidor va manifestar
que hi havia un informe sobre la sol·licitud de declaració
de caducitat de les llicències del nou estadi, que pel que
sembla no estava firmat, i pregunta si ja s'ha emés. 
Contestada

En el apartado de Ruegos y Preguntas, la Sra. Robles
indica que el 13 de diciembre pasado el Concejal
manifestó que había un informe sobre la solicitud de
declaración de caducidad de las licencias del nuevo
estadio, que al parecer no estaba firmado, y pregunta si
ya se ha emitido. Contestada


